
Referat
Bestyrelsesmøde i Bygaardens Vejlaug
4. september 2014

24. november 2014

Deltagere: Arne Bjerngaard, Tine B. Larsen, Niels Christian Hansen, Ole 
Windeløv og Marina Nørlyng (referent)

 
Fravær: Lisbeth Mølgaard

1. Godkendelse af referat fra seneste møde (fast punkt)
Referatet blev godkendt uden bemærkninger.

2. Opfølgning på generalforsamlingen (fast punkt)

a. Fjernelse af underskiltet Knallertkørsel forbudt på 
Herlufsholmvej.
Der er udarbejdet et udkast til brev til kommunen, som omhandler 
2a) og 2c). Tine læser korrektur og sender afsted. Udkastet 
vedhæftes referatet.

b. Etablering af P-zone i henhold til generalforsamlingens 
mandat. 
Bestyrelsen har ikke hørt yderligere om sagen og afventer, idet vi er 
vidende om at sagsbehandling, jf. lokalaviser, tager tid.

c. Etablering af spærring for enden af Herlufsholmvej, fjernelse 
af parkering forbudt ved de Rådgivende Ingeniører og 
opsættelse af parkering forbudt skilte på Bygholmvej.
Henvendelse til kommunen er udarbejdet og vedhæftes referatet. 
Marina orienterer Donners. 

3. Økonomi (fast punkt)
Foreningens økonomi er sund. Likviditeten er på 571.480 kr.

4. Vejtræer (fast punkt)
a. Alm. vedligehold

Gartneren går i gang med den almindelige gennemgang af 
vejtræerne. De døde træer fjernes og nedhængende træer skal 
beskæres af hensyn til fremkommeligheden. Han udarbejder en liste 
med forslag til forbedringer. Ole fik bemyndigelse til at igangsætte 
arbejder efter disse retningslinjer samt til lugning af 



trekantsområderne ved Ålekistevej inden for en samlet ramme på 
50.000 kr.

b. Banedanmark (brobyggeriet)
De 3 birketræer er stort set alle døde. Banedanmark har erkendt 
fejlen og har tilbudt os, at de erstatter træerne med 3 nye samt 
sikrer vanding samt græsslåning i en 3-årig periode. 

Af hensyn til allergikerne vil Niels Christian undersøge hos 
Banedanmark, om vi i stedet kan få Bornholms Røn.
   

c. Beplantning foran Donners
Af hensyn til allergikere opsættes der ikke birketræer foran 
Donners. Der vil blive arbejdet for at planen indeholder Bornholmsk 
Røn i overensstemmelse med resten af kvarteret. Marina finder det 
gamle forslag med budget frem til diskussion på næste 
bestyrelsesmøde.  

5. Veje, kloaker og fortove (fast punkt)

a. Alm. vedligehold
 Desværre er der en enkelt hustand, som ikke modtog den 

ønskede mængde grus. Det er for dyrt at efterlevere til en 
enkelt hustand.

 Der er flere småskader på vejene og et enkelt lidt større hul 
(Støvringvej ved Jyllingevej), hvor der kan blive behov for 
reparationer, men det vurderes, at udbedringen kan afvente 
øvrigt vedligehold.

b. Den store vandpyt på Børglumvej ved garagerne
Vi har taget billeder af vandpytten og har kontaktet Hofor, der har 
taget problemet til sig. De vil i første omgang søge at fræse det op 
for egen regning. Der er risiko for, at der dog skal etableres kloak.

c. Bump på Herlufsholmvej
Hofor har fået eftermalet det bump, som de havde glemt at male.

d. Kantsten m.v.
Bestyrelsen udarbejder samlet prioriteringsplan mht. al fysisk 
vedlighed til gennemførelse i 2015. Der skal tages hensyn til de nye 
skybrudsvejledninger (fx kantstens højde).
 

6. Sommerfest 2014
Bestyrelsen har ikke fået henvendelse fra det sommerfestudvalg, der blev 
nedsat på generalforsamlingen.

7. Belysning, Københavns Kommune 
Kommunen arbejder på at lægge ledninger i jorden i Vanløse, herunder 
Herlufsholmvej og nederste del af Bratskovvej. Nogle steder vil 
lygtepælene og belysningen blive udskiftet, da der er kviksølv i de gamle. 



Den nye belysning bliver LED lys, der både er billigere i drift og hvor 
lyskeglen bedre kan styres. Der udskiftes i perioden oktober 2014 og 
februar 2015.

Det er vigtigt, at alle i vejlauget hjælper med at observere udgravningerne 
– ikke mindst i forhold til vejtræerne.

8. Evt. og fastlæggelse af næste møde (fast punkt)

Næste møde bliver på Fiskcafeen ved Vanløse Torv tirsdag den 7. oktober 
2014.
Tine bestiller bord.

Forinden går vi en vejgennemgang (kantsten, belægning, træer, kloaker 
osv.).

Vi mødes foran Herlufsholmvej 7 (Tines hus) kl. 18.00. 

9. Eventuelt
Nye regler for bankkonti m.v., kræver udstedelse af et bevis fra CVR, 
bestyrelsens underskrift på vedtægterne, indsendelse af paskopi m.v. for 
at vi kan leve op til disse regler. Formand og kasserer er 
tegningsberettigede for Vejlauget. 

Ole tager initiativ til at disse administrative forhold gennemføres. 
  


